
PROTOKOL NR XIV/12 


Z Sesji Rady Gminy Ciechanow w dniu 30 stycznia 2012 roku w lokalu Urz~du 


Gminy w Ciechanowie pod przewodnictwem Pana Eugeniusza Olszewskiego 

Przewodnicz~cego Rady Gminy. 


W Sesji uczestniczy!o: 

15 radnych na stan 15 radnych 

30 sohys6w na stan 34 sohys6w 

( listy obecnosci w za!qczeniu). 

Spoza Rady Gminy w posiedzeniu udzia! wziyli: 

Marek Kiwit -- W 6jt Gminy 

Maria Nadratowska - Sekretarz Gminy 

Ewa Jydrzejewska - Skarbnik Gminy 

Adam Olszewski- radca prawny Urzydu Gminy 

Helena Paw!owska - kierownik referatu rolnego 

Honorata Nowakowska - kierownik GZEAS 

Grzegorz Krajcski - redaktor gazety Extra Ciechan6w 

Krzysztof Kowalski - redaktor "Tygodnika Ciechanowskiego" 

Halina Pawlak - insp. ds . gospodarki nieruchomosciami 

Miros!awa Ryszkowska - dyrektor SP w Chotumiu 

Wies!awa Pogorzelska - dyrektor SP w Goryszach 

Delegacja rodzic6w ze Szko!y Podstawowej w Chotumiu 

Delegacja rodzic6w i nauczycieli ze Szko!y Podstawowej w Goryszach 

( listy obecnosci w za!qczeniu). 

Ad.! Otwarcie Sesji i stwierdzenic quorum. 


Obrady XII Sesji Rady Gminy Ciechan6w otworzy! Eugeniusz Olszewski -


Przewodniczqcy Rady Gminy Ciechan6w powita! radnych i zaproszonych gosci . 


Nastypnie stwierdzi!, ze po sprawdzeniu listy obecnosci na sali znajduje siy 15 


radnych co stanowi quorum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal. 




Ad.2 Przyj~cie porzttdku dziennego obrad.. 

Przewodniczqcy zwr6cil sict z pytaniem do radnych czy Sq wnioski do 

przedstawionego porzqdku obrad. Radni nie zglosili wniosk6w do przedstawionego 

porzqdku obrad. 

Pan Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze Pan W 6jt zwr6cil sict z 

wnioskiem 0 wprowadzenie do porzqdku obrad autopoprawek do budzetu na 2012 rok 

Rada Gminy Ciechan6w jednomysinie przyjct1a porzqdek obrad wraz z 
. . .

proponowanyml zmlanaml. 

Porz~dek obrad: 

1. 	Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjctcie porzqdku dziennego obrad. 

3. 	Przyjctcie protokoru z poprzedniej Sesj i. 

4. Sprawozdanie z dzialainosci mictdzysesyjnej W6jta 

5. 	Interpeiacje i zapytania Radnych 

6. 	Wypowiedzi i zapytania Sohys6w 

7. 	Podjctcie uchwaly w sprawie przyjctcia " Gminnego programu profiiaktyki 

rozwiqzywania probiem6w alkohoiowych oraz przeciwdzialania narkomanii na rok 

2012" 

8. 	Podjctcie uchwaly w sprawie Wieioietniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechan6w. 

9. 	Podjctcie uchwaly Budzetowej Gminy Ciechan6w na rok 2012. 

10. Podjctcie uchwaly w sprawie ustaienia stawki procentowej oplaty adiacenckiej 

za wzrost wartosci nieruchomosci powstalej w wyniku podzialu. 

11.Podjctcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie nieruchomosci 

w Kanig6wku. 

12.Podjctcie uchwaly w sprawie zamiaru likwidacji Szkoly Podstawowej 

w Goryszach. 

13. Woine wnioski i zapytania. 

14. Odpowiedzi na pytania i wnioski. 

15. 	Zamknictcie obrad. 
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Ad. 3 Przyj~cie protokotu z poprzedniej Sesji. 

Przewodniczqcy Rady Gminy - Eugeniusz Olszewski poinformowal, ze osobiscie 

zapoznal si<r z tresci q protokolu i w pelni odzwierciedla przebieg Sesji. Poza tym 

protok61 byly do wglqdu w sekretariacie Urz<rdu Gminy Ciechan6w i kazdy m6gI si<r 

zapoznac z jego tresciq. 

Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie przyj<rIa protok61 z poprzedniej Sesji. 

Ad. 4 Sprawozdanie z dzialalnosci mi~dzysesyjnej W6jta. 

Pan W6jt przeprosil za bIqd kt6ry wkradl si<r w tekst odnosnie zamiaru likwidacji 

Szkoly w Goryszach kt6ry ukazal si<r w Extra Ciechan6w, poinformowal ze w 

nast<rpnym numerze b<rdzie sprostowanie. Dodal, ze uczestniczyl w spotkaniach z 

Prezesem ZKM kt6ry wystqpil z propozycjq likwidacji niekt6rych linii autobusowych, 

cz<rsc zostala ograniczona, powiedzial r6wniez, ze wplyn<rIy dwa wnioski od Radnej 

Anny Zebrowskiej oraz od Pani Sohys z Bab z prosbq 0 utrzymanie linii w swi<rta i 

niedziele kt6re postara si<r rozpatrzec pozytywnie, dodal ze mimo ograniczen linii i tak 

koszty za przejazdy wzrastajq. Pan W6jt poinformowal, ze podpisal umow<r na remont 

swietlicy w Chruszczewie, mamy czas 2 lata na wykonanie prac remontowych. 

Spotkal si<r r6wniez z panstwem Noremberg kt6rzy otwierajq niepubliczne przedszkole 

w Kargoszynie przy ul. Wierzbowej. Odbylo si<r r6wniez spotkanie z firmq Hydro -

Vacum i firmq Funam gdyz w przepompowni zostaly zamontowane pompy 0 zbyt 

wysokich parametrach dlatego tez nastqpi wymiana na mniejsze .. 

Pan W6jt poinformowal ze, Urzqd Gminy wyst<rpowal do Wojew6dzkiego Funduszu 

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 0 udzielenie dotacji w 

hvocie 2.590,50zI na realizacj<r zadania" Badania glebowe i plany nawozenia dla 

gospodarstw rolnych polozonych na obszarach wyznaczonych jako narazone na 

zanieczyszczenia pochodzenia rolniczego (ON) na terenie Gminy Ciechan6w" Koszt 

calego zadania wyni6sI 5 .181.00zI z czego 50% srodk6w stanowila dotacja a pozostala 

polowa byla ze srodk6w wlasnych z budzetu gminy. W dniu 27 stycznia zostalo 

zlozone koncowe rozliczenie przyznanej dotacji na w/w zadanie z kt6rego skorzystalo 

33 rolnik6w . 

Powiedzial r6wniez ze konczy si<r termin na wykonanie kanalizacji w Kargoszynie, 



odbylo SI(( spotkanie z przedstawicielami firmy TIGNAR na ktorej przyj~lismy 

faktur~, b~dziemy rozmawiac z firmet 0 przelozenie platnosci, dodal ze 3l.0 l.20 12 

odb~dzie si~ spotkanie w Mazowieckiej lednostce Wdrazania Programow Unijnych w 

sprawie platnosci i terminu wykonania inwestycji 

Ad.S Interpelacje i zapytania Radnych 

Radny Majkowski poinformowal, ze przy drodze powiatowej nie rna przystanku, 


dzieci wysiadajet na ulicy ponadto brak jest odpowiedniego pobocza ktorym dzieci 


mogly by wracac bezpiecznie do domu. 


Radna Anna Zebrowska poinformowala, ze nie rna mozliwosci przejazdu gdyz drogi 


Set zle odsniezane betdz w ogole. 


Radny Rudnicki zapytal czemu tylko niektore drogi Set odsniezane a nie wszystkie. 


Radny Buraczewski zwrocil si~ z prosbet 0 napraw~ dachu w swietlicy w miejscowosci 


Niechodzin. 


Ad 6 Wypowiedzi i zapytania soltysow. 

Soltys z Bab zapytala czy w budzecie gmmy Set zarezerwowane pienietdze na 


utwardzenie i dokOl1czenie drogi w Babach. 


Soltys z Rydzewa zapytal czy jest mozliwosc skladania dofinansowania na remont 


swietlicy w Rydzewie. 


Soltys z W olki Rydzewskiej zapytal kiedy b~dzie zrobiona droga w miejscowosci. 


Soltys z Niechodzina zwrocil si~ z pros bet 0 uporzetdkowanie terenu wokol swietlicy i 


przychyla si~ do prosby Radnego 0 remont dachu w swietlicy. 


Soltys z Kargoszyna poinformowal, ze mieszkancy Kargoszyna z ulicy Wierzbowej 


nie majet mozliwosci wydostania si~ ze swoich posesji z powodu strasznego stanu 


drogi, firma dewastuje pola. 


Soltys z Gr~dzic zapytal czemu w Gr~dzicach nie rna zadnych inwestycji? Mieszkancy 


od lat dopominajet si~ 0 remont drogi, rowniez budynek w ktorym znajdowala si~ 


kiedys szkola jest w strasznym stanie. 


Soltys z Ropel prosi 0 oznakowanie drogi w mleJscowosci informujetcym 


zwierz~tach hodowlanych oraz prosi 0 wiat~ przystankowet. 


Soltys z Chotumia zapytal kiedy zostanie wykonany remont drogi w Chotumiu, 


0 



poniewaz byl zaplanowany na 2011 rok i nie zostal wykonany natomiast w budzecie 

na 2012 rok nie zostal uwzglctdniony. 


Ad.7 Podj~cie uchwaly w sprawie przyj~cia " Gminnego programu profilaktyki i 


rozwi'lzywania problemow alkoholowych oraz przeciwdzialania narkomanii na 


rok 2012" 


Pani Sekretarz przedstawila gminny program rozwictzywania problem6w 

alkoholowych oraz przeciwdzialania narkomanii na 2012 rok. Om6wila cele oraz 

sposoby ich realizacji. Ponadto przedstawila harmonogram finansowy realizacji 

gminnego programu. Poinformowala, ze na zadania sluzctce realizacji programu 

przeznaczone jest 63.000,00 zl. 

Srodki te pochodzct z oplat Jakie pobiera Urzctd Gminy od wlascicieli sklep6w za 

wydane zezwolenia na sprzedaz napoj6w alkoholowych. 

Dodala, ze stale komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowaly w/w projekt uchwaly. 

Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie podj~la uchwal~ w tej sprawie. 

IUchwala w zalctczeniu do protokolu/. 

Ad.8 Podj~cie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ciechanow 

Pani Skarbnik przedstawila projekt uchwaly w sprawle Wieioletniej Prognozy 

Finansowej, powiedziala ze jest ona opracowana do 2020 roku do momentu splaty 

ostatniej raty kredytu. Dodala, ze Projekt otrzymal pozytywnct opini~ Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie podj~la w/w uchwal~ . 

IUchwala w zalctczeniu do protokolu.l 

Ad.9. Podj~cie uchwaly Budi:etowej Gminy Ciechanow na rok 2012. 

Pan W6jt przedstawil propozycj~ budzetu na 2012r. 

Projekt budzetu gminy na 2012 rok zabezpiecza wykonanie zadaii wlasnych gminy i 

zleconych z administracji panstwowej. 



Przedstawil jak ksztahuj't si~ wydatki w poszczeg6lnych dzialach. 

Dochody budzetu gminy Ciechan6w zamykaj't si~ kwot't 2l.062.934,50 zl, w tym 

dochody wlasne wynosz't 10.263.457,00 zl. i stanowi't 48,73% dochod6w og6lem, 

sUbwencje - 3.444.342,00 zl (16,35%), dotacje na zadania zlecone - 2.124.494,00 zl 

(10,09 %), dotacje na zadania wlasne -256.100,00 zl (1,21%) i srodki z funduszy 

strukturalnych Unii Europejskiej - 4.974.541,50 zl 

(23,62%). 

Dodal, ze zaplanowane dochody obejmuj't dochody biez'tce w wysokosci 

16.206.980,50 zl i dochody maj'ttkowe w wysokosci 4.855.954,00 zl. 

Na zadania zlecone uj~to dotacje w wysokosci 2.124.494,00 zl., w tym na 

pomoc spoleczn't-2.075.500,00 zl, administracj~ rz'tdow't - 47.895,00 zl i aktualizacj~ 

rejestru wyborc6w -1.099,00 zl. 

Wysokosc sUbwencji og6lnej ustalonej przez Ministra Finans6w dla naszej 

gminy wynosi 3.444.342,00 zl i dzieli si~ na subwencj~ oswiatow't w kwocie 

2.531.549,00 zl i subwencj~ wyr6wnawcz't - 892.793,00 zl. 

Powiedzial ze, w dochodach przewidziane s't srodki do pozyskania z funduszy 

strukturalnych w kwocie 4.974.541,50 zl na modernizacj~ drogi Ujazd6wek - Gorysze 

- 2.429.000,00 zl, budow~ kanalizacji sanitarnej w miejscowosci Kargoszyn 

1.926.579,00 zl, modernizacj~ kompleksu kulturalnego -remont swietlicy i 

zagospodarowanie terenu w miejscowosci Chruszczewo - 220.375,00 zl i projekt 

"Patrz przed siebie, mierz wysoko" - 398.587,50 zl. 

Dochody wlasne gminy zostaly oszacowane bior'tc pod uwag~ wykonanie za 

2011 rok. Rada Gminy nie uchwalila stawek podatk6w i oplat lokalnych na 2012 rok . 

Do projektu budzetu przyj~to cen~ zyta w kwocie 58,00 zl za Iq oraz sredni wzrost 0 4 

% innych naleznosci. 

Dodal, ze koniec 2012 r. zaplanowano nadwyzk~ budzetu gminy w kwocie 20.000 zl. 

W roku 2012 nalezy splacic kredyty w kwocie 1.170.000 zl (z wolnych srodk6w 

470.000 zl, z kredytu bankowego - 680.000 zl i nadwyzki budzetu - 20.000 zl). 



Wydatki budzetowe ustalone zostaly w wysokosci 21.042.934,50 

zl, w tym na: 

- zadania wlasne - 18.918.440,50 z1. (tj. 89,9% calego budzetu); 

- zadania zlecone - 2.124.494,00 zl (tj. 10,1 %calego 

budzetu). 


Wydatki og6lem obejmuj,r 


wydatki majqtkowe w kwocie 6.672.316,00 z1. (tj. 31 ,71%); 


wydatki biezqce w kwocie 14.370.618,50 z1. (tj. 68,29% ). 


W wydatkach zaplanowano rezerw~ og6ln'\. w kwocie 62.900 z1. (tj. 0,30% calego 


budzetu) i rezerw~ celow'\. w kwocie 37.100 zl na realizacj~ zadan wlasnych z zakresu 


zarz'\.dzania kryzysowego. 


Pani Skarbnik odczytala uchwal~ Nr Ci.351.20 11 Skladu Orzekaj'\.cego Regionalnej 


Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 29 listopada 2011 roku. 


Przewodnicz'\.cy Komisji Budzetowej odczytal opinie z posiedzenia komisji . 


Poinformowali , ze komisja pozytywnie zaopiniowala przedstawiony projekt uchwaly 


budzetowej na 2012 rok. 


Pan W6jt przedstawil autopoprawki do projektu uchwaly budzetowej. Poinformowal, 


ze zmiany w dochodach budzetu dotycz'\. dzia16w: 


'W dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa zwi~ksza si~ wplywy 0 kwot~ 410.000,00 


zl z oplat z tytulu wzrostu wartosci nieruchomoSci Irenta planistycznal od sprzedazy 


grunt6w przez RSP. 


Rada Gminy Ciechan6w przyj~la autopoprawk~ W 6jta dot. dzialu 700 stosunkiem 


glos6w: 


za - 13 glos6w 


przeciw - 2 


Iw glosowaniu bralo udzial15 radnychl 


W dziale 756 - Dochody od os6b prawnych, od os6b fizycznych i od innych jednostek 


nieposiadaj'\.cych osobowosci prawnej oraz wydatki zwi'\.zane z ich poborem zwi~ksza 


http:Przewodnicz'\.cy
http:Ci.351.20


Sl~ Wp!ywy 0 kwot~ 90.000,00 z! w tym z tyturu op!aty adiacenckiej - 70 .000,00 z! 

oraz udzia!u w podatku dochodowym od os6b prawnych - 20.000,00 zl w zwiqzku ze 

zwi~kszeniem ilosci firm na terenie gminy. 

Rada Gminy Ciechan6w przyj~la autopoprawk~ W6jta dot. dziaru 756 stosunkiem 

glos6w: 

za - 13 g!os6w 

przeciw - 2 

/w glosowaniu bra!o udzial 15 radnych/ 

- Pan W6jt poinformowal, ze dochody og6lem po zmianach wynios,\: 21.562.934,50 zl 

dochody biez,\:ce 16.706.980,50 zl oraz dochody maj,\:tkowe 4.855.954,00 zl. 

Rada Gminy Ciechan6w przyj~la autopoprawk~ W6jta dot. Dochod6w og6lem 

stosunkiem glos6w: 

za - 13 g!os6w 

przeciw - 2 

/w glosowaniu bra!o udzial 15 radnych/ 

Poinformowal, ze zmiany w wydatkach og6Iem zwi~kszone zostan,\: 0 500.000,00zl 

Rada Gminy Ciechan6w przyj~la autopoprawk~ W6jta dot. Wydatk6w og6Iem 

stosunkiem glos6w: 

za - 12 gIos6w 

przeciw - 2 

wstrzymuj,\:cych - 1 glos 

/w glosowaniu bralo udzial 15 radnych/ 

Poinformowa!, ze wydatki biez,\:ce zwi~kszone zostan,\: 0 50.000,00 zl 

Rada Gminy Ciechan6w przyj~la autopoprawk~ W6jta dot. Wydatk6w biez,\:cych 

stosunkiem glos6w: 

za - 12 g!os6w 

przeciw - 2 



wstrzymujetcych - 1 glos 


Iw glosowaniu bralo udzial 15 radnychl 


-Dzial 700 gospodarka gruntami i nieruchomosci 30.000,00 zl. 


Rada Gminy Ciechan6w przyjl(la autopoprawkl( W6jta dot. dzialu 700 stosunkiem 


glos6w: 


za - 12 glos6w 


przeciw - 2 


wstrzymujetcych - 1 glos 


Iw glosowaniu bralo udzial 15 radnychl 


- Dzial 900 gospodarka komunalna i ochrona srodowiska 20.000,00 zl. 


Rada Gminy Ciechan6w przyjl(la autopoprawkl( W6jta dot. dzialu 900 stosunkiem 


glos6w: 


za - 12 glos6w 


przeciw - 2 


wstrzymujetcych - 1 glos 


Iw glosowaniu bralo udzial 15 radnychl 


Poinformowal, ze wydatki majettkowe zostanet zwil(kszone 0 kwotl( 450.000,00 zl 

Rada Gminy Ciechan6w przyjl(la autopoprawkl( W6jta dot. Wydatk6w majettkowych 

stosunkiem glos6w: 

za - 12 glos6w 

przeciw - 2 

wstrzymujetcych - 1 glos 

Iw glosowaniu bralo udzial 15 radnychl 

Dzial 600 transport i letcznosc 400.000,00 zl 

Rada Gminy Ciechan6w przyjl(la autopoprawkl( W6jta dot. dzialu 600 stosunkiem 

glos6w: 

za - 12 glos6w 



przeciw - 2 

wstrzymu j<tcych - 1 glos 


Iw glosowaniu bra10 udzia1 15 radnychl 


- Dzia1 900 gospodarka komunalna i ochrona srodowiska 50.000,00 zl 


Rada Gminy Ciechan6w przyji(la autopoprawki( W 6jta dot. dzia1u 900 stosunkiem 


glos6w: 


za - 12 glos6w 


przeciw - 2 


wstrzymuj<tcych - 1 glos 


Iw glosowaniu bra10 udzia1 15 radnychl 


Pan W6jt poinformowa1, ze wydatki og61em po zmianach wynios<t 21.542.934,50 zl. 


-wydatki biez<tce 14.420.618,50 zl 


- wydatki maj<ttkowe 7.122.316,00 zl 


Rada Gminy Ciechan6w przyji(la autopoprawki( W6jta dot. Wydatk6w og61em 


stosunkiem glos6w: 


za - 12 glos6w 


przeciw - 2 


wstrzymuj<tcych - 1 glos 


Iw glosowaniu bra10 udzia1 15 radnychl 


po przyji(ciu autopoprawek W 6jta radni przystqpili do glosowania nad projektem 


uchwa1y budzetowej na 2012 rok. 


Rada Gminy Ciechan6w przyji(la projekt uchwaly budzetowej na 2012 rok stosunkiem 


glos6w: 


za - 13 glos6w 


przeciw - 2 


Iw glosowaniu uczestniczy10 15 radnych/. 


Budzet Gminy Ciechan6w na 2012 rok w za1<tczeniu do protoko1u . 




Ad.IO. Podj~cie uchwaly w sprawie oplaty adiacenckiej. 

Pani Sekretarz przedstawila projekt uchwaly w sprawie oplaty adiacenckiej. 

Powiedziala, ze jest to oplata za podzial nieruchomosci dokonanej na wniosek 

wlasciciela, kt6ra nie moze przekroczyc 30% wzrostu wartosci spowodowanej jej 

podzialem. Dodala r6wniez, ze wzrost wartosci wylicza rzeczoznawca. Dodala, ze na 

terenie gminy dokonuje si~ bardzo wielu podziaI6w oplata zostala by wprowadzona w 

celu ograniczenia ich. Gmina moze jednoczeSnie pobierac rent~ planistycznet i oplat~ 

adiacencket· 

Radny Majkowski powiedzial, ze to 50% wartosci dziaIki, nie nalezy wprowadzac tej 

oplaty. 

Radna Zebrowska zapytala czy byly wczesniej pobierane te oplaty. 

Pani Sekretarz odpowiedziala ze nie ale Rada powinna je wprowadzic. 

Pan W6jt dodal, ze rada powinna dbac 0 dochody wlasne. 

Przewodniczetcy Rady Eugeniusz Olszewski zwr6cil si~ z wnioskiem do rady 0 

przeniesienie punku 10 na kolejnet sesj~. 

Rada jednoglosnie przyj~la wniosek Przewodniczetcego Rady w sprawie przeniesienia 

punktu 10 na kolejne posiedzenie Rady Gminy Ciechan6w. 

IUchwaIa w zaIetczeniu do protokolu.l 
Ad 11. Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie nieruchomosci 

w Kanig6wku. 
Pani Halina Pawlak przedstawila projekt uchwaIy, powiedziala, ze dzialka polozona 

jest na poczettku miejscowosci oraz, ze jest klasy piettej. 

Rada gminy Ciechan6w jednomyslnie podj~la uchwal~ w tej sprawie. 


IUchwaIa w zaIetczeniu do protokolu.l 
Ad.I2. Podj~cie uchwaly w sprawie zamiaru Jikwidacji Szkoly Podstawowej 

w Goryszach. 

Przewodniczetcy Rady poinformowal ze dostal pismo od rodzic6w i nauczycieli z 

prosbet 0 udzielenie im glosu na posiedzeniu rady. 



Radna Ewa Ogl~cka powiedziala, ze Pan W6jt skarzy si~, ze tyle pieni~dzy jest 

wydawane na szkoly, dodala, ze kiedys bylo 8 szk6l i gmina funkcjonowala. 

Powiedziala, ze jesli pozamykamy szkoly to za kilka lat kiedy dzieci przyb~dzie nie 

b~dziemy mieli gdzie ich nauczac, dodala ze ogromne sumy s't przeznaczane na sam 

GZEAS i na GOPS, zwr6cila si~ do radnych aby nie pozwolili zlikwidowac szkoly w 

Goryszach kt6ra przynosi chlub~ gminie. Powiedziala, ze skoro szukamy oszcz~dnosci 

to czemu to opiera si~ tylko na likwidacji szkoly w Goryszach, powinna nastqpic 

reorganizacja w oswiacie czyli likwidacja szkoly w Chotumiu i w Goryszach oraz 

stworzenie zespolu szk61 w Gumowie. 

Rodzic Pan Marcin Ogl~cki odczytal petycj~ w imieniu nauczycieli,dzieci i rodzic6w. 

Powiedzial ze jest to szkola budowana r~koma rodzic6w, jest jedynym osrodkiem 

oswiatowym i kulturowym, rna boisko i plac zabaw, remonty s't wykonywane z 

wlasnych srodk6w. Likwidacja szkoly b~dzie zabiciem duszy miejscowosci Gorysze. 

Pani Krystyna Stec poinformowala ze Pan w6jt na spotkaniu z rodzicami oczernil 

rodzin~ jednego z Radnych kt6rego zona rzekomo ile wyrazala si~ na temat szkoly w 

Goryszach, odniosla si~ r6wniez do artykulu w gazecie na temat spotkania z 

rodzicami. 

Pani Krystyna Tanska powiedziala ze male dzieci bardzo ch~tnie przychodz't do 

szkoly, czuj't si~ w niej bezpiecznie wr~cz nie chc't wracac do domu kiedy rodzice ich 

odbieraj't. 

Pani Mossakowska powiedziala, ze szkola w goryszach istnieje tyle lat i rna nadziej~ 

ze radni nie pozwol't aby j't zamkn'tc, uwaza ze dow6z dzieci do szk61 b~dzie drozsze 

niz utrzymanie tej szkoly. Na spotkaniu Pan W6jt powiedzial ze za swojej kadencji nie 

podejmie krok6w aby zamkn'tc szkol~. Nie nalezy oszcz~dzac na edukacji. 

Pani Pospiech nauczycielka ze szkoly w Goryszach, powiedziala ze w 2000 roku 

likwidowano szkoly i wszyscy nauczyciele dostali propozycj~ pracy czego gmina nie 

jest w stanie teraz zapewnic, dodala ze dzieci trafi't do innych szk61 natomiast 

nauczyciele zostaj't bez pracy i srodk6w do zycia, czesc nauczycieli jest w takim 

wieku, ze na pewno nie zostan't przyj~ci do innych szk61 poza gmin't gdyz jest wielu 

mlodych bezrobotnych os6b z wyksztalceniem . Zapytala czemu W6jt wiedz'tc ze 

szkola w goryszach b~dzie likwidowana nie przeni6s1 jej do szkoly w Gumowie tylko 



mlodq nauczycielk~ z Chotumia. 

Pani Smoliiiska zapytala czemu tak kara si~ nauczycieli kt6rzy wkladajq cale serce w 

swojq prac~, nauczyciele zostajq po godzinach w pracy aby dzieci zdobywaly jakies 

osiqgni~cia , dodala, ze wyslanie dzieci w obce srodowisko moze bye dla nich 

traumatycznym przezyciem. 

Pani Dyrektor Wieslawa Pogorzelska powiedziala ze w artykule Extra Ciechan6w 

podane Sq bl~dne informacje, dodala, ze w ubieglym roku na spotkaniu Pan w6jt 

powiedzial ze jesli zredukowane zostanq etaty i polqczy si~ klasy szkola b~dzie dalej 

funkcjonowac , dodala ze w zadnej innej szkole nie byly redukowane etaty, tylko w 

Goryszach. 

Pan Giziiiski powiedzial ze zamyka Sl~ szkol~ a na utrzymanie gzeas idq takie 

ogromne pieniqdze w tym roku, czemu? 

Pan W6jt odpowiedzial Pani Stec, ze na poczqtku sesji przepraszal za pomylk~ w 

artykule dodal r6wniez aby przekazywac tylko adekwatne informacje. Powiedzial, ze 

w 2000 roku musial zlikwidowac trzy szkoly to nie jest przyjemna sytuacja wiadomo 

ze jest wiele dylemat6w, dodal ze zgadza si~ z Radnq Ewa Ogl~ckq, ze nalezy zrobic 

reformy w oswiacie ale trzeba to podzielic na etapy gdyz wiqze si~ to z duzymi 

kosztami. Odpowiadajqc na pytanie Radnej Ogl~ckiej w6jt odpowiedzial ze raczej 

miejsca w szkolach nie zabraknie gdyz mamy niz demograficzny, liczba dzieci jest 

coraz mniejsza. Powiedzial, ze doskonale pami~ta co m6wil na spotkaniu z rodzicami 

tak ja m6wil wczesniej do p6ki radni nie podejmq uchwaly w sprawie zamiaru 

likwidacji to nie rna czego negocjowac. Dodal, ze rozumie rodzic6w, ze chcieli by 

dzieci jak najblizej oraz wsp6!czuje nauczycielom bo wie, ze jest im ci~zko . Pan W6jt 

powiedzial, ze nie przekonywal radnych na sil~ a nie stac gminy na utrzymanie 9 

nauczycieli w szkole, trzeba bylo by przestac inwestowac winne rzeczy a wiadomo ze 

radni by chcieli inwestycji w wielu miejscowosciach. W GZEAS Sq takie wydatki w 

tym roku gdyz jedna osoba odchodzi na emerytur~. 

Na pytanie pani Pospiech odpowiedzial, ze przeni6s1 paniq Wqdolowskq na prosb~ 

Pani dyrektor Hanny Pniewskiej. 

Radna Ewa Ogl~cka zlozyla wniosek do Rady gminy 0 przelozenie glosowania na 

kolejne posiedzenie Rady Gminy Ciechan6w. 



Przewodniczetcy komisj i poprosil 0 glosowanie nad wnioskiem. 

Rada Gminy Ciechan6w nie przyj((la wniosku stosunkiem glos6w: 

za -7 glos6w 

przeciw - 7 

wstrzymujetcych - 1 glos 

Rada Gminy Ciechan6w po odrzuceniu wniosku przystctPila do glosowania nad 

zamiarem likwidacji szkoly w Goryszach. 

Uchwala zostala przyj((ta stosunkiem glos6w: 

Za - 6 glos6w 

Przeciw - 4 glosy 

Wstrzymujetcych - 5 glos6w 

IUchwala w zaletczeniu do protokolu '/ 

Ad.13. Wolne wnioski i zapytania. 

Nikt nie zwr6cil si(( z wolnymi wnioskami i zapytaniami . 

Ad.14. Odpowiedzi na wnioski i zapytania 

Pan W6jt na pytanie Radnego Majkowskiego odpowiedzial, ze w sprawie drogi 

powiatowej byly rozmowy wraz z Zarzetdem Powiatowym Dr6g i Starostwem, jest 

ustne porozumienie jesli trzy samorzetdy by si(( poletczyly mozna by bylo 

zaprojektowac chodnik, miasto zaproponowalo tylko do ul. Asnyka. 

W6jt wsp6!czuje mieszkancom Kargoszyna gdyz pierwszy raz trafila si(( taka firma 

droget przetargu. Niestety musimy jakos przetrwac do konca tej budowy, zerwanie 

kontraktu kosztowalo by gmin(( 2 min z1. gdyz stracili bysmy dofinansowanie. 

Odnosnie odsniezania Pan W 6jt powiedzial, ze w tym roku w og61e nie powinno si(( 

odsniezac gdyz byly zbyt male opady. 

Odpowiadajetc na prosb(( radnego oraz sohysa z Niechodzina w6jt odpowiedzial, ze nie 

rna sensu robic dorainych remont6w gdyz potrzebny jest remont generalny, jest 

napisany wniosek 0 remont domu strazaka w Rydzewie ale prawdopodobnie 

przepadnie gdyz w budzecie brakuje pieni((dzy na dolozenie do tej inwestycji. 

Odpowiadajetc na prosb(( sohysa z Ropel w6jt odpowiedzial, ze przyjmuje do 



wiadomosci, natomiast z prosba 0 znaki nalezy zwr6ci6 si~ do powiatu gdyz jest to 


droga powiatowa. 


Dodal, ze nie ma zaplanowanych inwestycj i na 2012 rok w miejscowosci Gr~dzice 


budzet jest zbyt ma!y ca!y czas czekamy na zwrot pieni~dzy kt6re zosta!y 


przeznaczone na drog~ relacji Ujazd6wek- Gorysze. 


Ad.IS. Zamkni~cie obrad. 


Przewodnicz'l.cy Rady Gminy podzi~kowa! wszystkim za przybycie i zamkn'l.! XIV 


obrady sesji Rady Gminy Ciechan6w . 


Protoko!owa!a 

~znOWSka 


http:Przewodnicz'l.cy



